

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Bindar for Islamic Finance Date: 12-02-2026 12:41:56 PM Subject: change the representative of the legal member	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بندار للتمويل الإسلامي التاريخ: 12-02-2026 12:41:56 PM الموضوع: تغيير ممثل العضو الإعتباري
With reference to the above subject, we would like to inform you that Tamkeen Leasing Company has appointed Mr. Khaled M. W. T. Zakaria representative in the Board of Directors of Bindar for Islamic Finance Company, replacing Mr. Abdul Qader Mohammed Abdul Qader Shahwan, effective 10/2/2026	بالإشارة إلى الموضوع المبين أعلاه، نود إعلامكم أن شركة تمكين للتأجير التمويلي، قامت بتسمية السيد/ خالد محمد وليد توفيق زكريا ممثلاً عنها في عضوية مجلس إدارة شركة بندار للتمويل الإسلامي بدلاء من السيد/ عبد القادر محمد عبد القادر شهوان إعتباراً من 2026/2/10.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Dana Ahmad	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Dana Ahmad